
                                                 Zápis č. 6 
z jednání výboru Společenství vlastníků jednotek Jungmannova 1443-1448 
                                        ze dne 24. června 2013 
 
Přítomni: ing. Karásek, Plavec, Vosátka, ing Hornych, Hovadová 
Předseda kontrolní komise SVJ: p.Hylmar 
 
Schůze byla zahájena předsedou SVJ ing. Karáskem. 
 
Firmou Delfin-HK s.r.o. bude tento týden předáno 9 patro opravených zadních pavlačí  
8 a 7 patro je rozpracované 
 
Do schránky SVJ byl vhozen dopis, kde si anonym stěžuje na úklid společných prostor 
a má připomínky k opravě pavlačí 
Tento dopis bude součástí tohoto zápisu a  výbor SVJ se pozastavuje nad tím, že pisatel 
tohoto dopisu neměl odvahu se podepsat a v lepším případě než psát dopis navštívit 
osobně se svými připomínkami výbor SVJ, kde by jeho dotazy byly ihned zodpovězeny 
 
Jelikož ve vchodě 1445 začínají být čím dál tím více poruchové vnitřní výtahové dveře, 
výbor SVJ přistoupil k objednání nových vnitřních výtahových dveří a v případě havárie, 
kdy už vnitřní výtahové dveře budou neopravitelné zajistí okamžitou výměnu za dveře nové 
 
Montáž venkovních světel u hlavních vchodových dveří byla provedena v celkové částce 
včetně DPH za 26 648,50 Kč 
 
Na pana Frodla , který bydlí ve vchodě 1443 v 1 patře přišlo na email SVJ obvinění, 
že se v jeho bytě vaří pervitin, toto obvinění zaslala jeho manželka. 
Výbor SVJ si osobně pozval p.Frodla a žádal vysvětlení, ze strany p. Frodla toto 
obvinění bylo kategoricky odmítnuto, že nic takového se v jeho bytě neprovádí. 
 
Také byla stížnost na vietnamce, který má v pronájmu obchod s potravinami, že  
nedodržuje domovní řád a vrtá v neděli, výbor SVJ toto prověří a vietnamce si pozve 
osobně k podání vysvětlení 
 
Vyúčtování služeb za rok 2012 je zpracované 
Přeplatky budou zasílány na účet, ostatním kteří mají přeplatek a účet nevlastní 
budou přeplatky vyplaceny 8. července v kanceláři SVJ 
Nedoplatky by měly být zaplaceny dokonce měsíce července 2013 
 
Firma Petráček Martin – elektromontáže, revize Pardubice prováděla kontrolu 
uzemnění v bytech – vlastníci bytu si tuto službu přes výbor SVJ objednali 
a také sami zaplatili 
Pan Jaroslav Hylmar si také tuto kontrolu objednal, na schůzi výboru SVJ vznesl 
reklamaci s tím, že s prací výše uvedené firmy nebyl spokojen, práce odvedena 
nebyla, ale přesto mu bylo naúčtováno 230,- Kč které zaplatil 
Výbor SVJ toto prověří 
  
Seznam dlužníků bude opět vyvěšen ve skříňce ve vestibulu u schránek. 
 
 
Další schůze  výboru SVJ je naplánována na termín 26. srpna od 18,45 hod. 
 
Zapsala: Lenka Hovadová 



 


